



אולפן עדי- לימודי עברית

1. על רכישת הקורס באמצעות עסקת מכר מרחוק, יחול חוק הגנת הצרכן התשמ"א-1981.

2. ביטול רכישת קורס (להלן: "ביטול"):

2.1 ביטול רכישת קורס ייעשה באמצעות הודעת דואר אלקטרוני בלבד, בהודעה אשר תכלול את פרטי רוכש כדלקמן: שם מלא, מספר טלפון, כתובת דוא"ל, מספר ת.ז, ואת פרטי ההזמנה. לדוא"ל:

Ulpanadiheb@gmail.com

2.2 ביטול רכישת הקורס ייעשה תוך ארבעה עשר (14) ימים מיום קבלת הודעת אישור על הרישום לקורס או המוצר.

2.3 מועד ביטול העסקה יהיה אך ורק היום בו נתקבלה הודעה בכתב באמצעות הודעת דואר אלקטרוני בלבד.

2.4 יובהר, כי אי הופעה לשיעורים ו/או הודעה טלפונית ו/או הודעה בעל פה ו/או כל התנהגות אחרת אינה נחשבת ולא תיחשב כהודעת ביטול עסקה, והרוכש מוותר מראש על כל טענה הנוגעת לבקשת ביטול, שלא נעשתה בכתב בהתאם להוראות סעיף זה.

3. החזר כספי:

3.1 רוכש אשר הודיע על ביטול רכישת הקורס לפני תחילתו עד ארבעה עשר יום מיום קבלת הודעת אישור הרישום לקורס, יהיה זכאי להחזר כספי מלא בניכוי דמי ביטול רישום בשיעור עשרה אחוזים (10%) מהמחיר ששולם עבור הקורס, או מאה (100) ש"ח, לפי הנמוך מביניהם, וזאת בתנאי שביטול כאמור ייעשה לפחות 2 ימים, שאינם ימי מנוחה.

3.2 ביטול אשר ייעשה לאחר ארבעה עשר הימים מיום קבלת הודעת אישור הרישום לקורס ועד יום תחילת הקורס, יהיה זכאי להחזר כספי מלא בניכוי עשרים וחמישה (25%) מהמחיר ששולם עבור הקורס.

3.3 ביטול לאחר תחילת הקורס והלאה אינו מזכה את הרוכש בזיכוי כלשהו.

3.4 החזר כספי על ידי 'אולפן עדי' יבוצע בתוך 30 ימים מיום קבלת ההודעה. הודעה על כך תימסר לרוכש, בתוך 30 ימים מיום קבלת הודעת הרוכש על ביטול.



Ulpan Adi - Hebrew Studies

1. The Consumer Protection Law 5741 -1981 will apply to the purchase of the course through a distance selling transaction.

2. Cancellation of a course purchase (hereinafter: "Cancellation"):

2.1 Cancellation of a course purchase will be made via e-mail only, in a message that will include the purchaser's details as follows: full name, telephone number, email address, ID number, and order details. Email:

Ulpanadiheb@gmail.com

2.2. Cancellation of the course purchase will be made within fourteen (14) days from the date of receipt of the confirmation notice of registration for the course or product.

2.3. The date of cancellation of the transaction will be solely the day on which a written notice is received via e-mail only.

2.4. It is clarified that failure to appear for classes and/or a telephone message and/or a verbal message and/or any other behavior is not considered and will not be considered a transaction cancellation notice, and the purchaser waives in advance any claim relating to a cancellation request that was not made in writing in accordance with the provisions of this section.

3. Refund:

3.1. A purchaser who has notified the cancellation of the course purchase before its start up to fourteen days from the date of receipt of the confirmation notice of registration for the course, will be entitled to a full refund minus a registration cancellation fee of ten percent (10%) of the price paid for the course, or one hundred (100) NIS, as the case may be. The lower of them, provided that such cancellation is made at least 2 days, which are not rest days.

3.2. Cancellation made after fourteen days from the date of receipt of the confirmation of registration for the course until the day the course begins, will be entitled to a full refund minus twenty-five (25%) of the price paid for the course.

3.3. Cancellation after the start of the course and onwards does not entitle the purchaser to any credit.

3.4. Refund by 'Ulpan Adi' will be made within 30 days from the date of receipt of the notice. Notification of this will be provided to the purchaser, within 30 days from the date of receipt of the purchaser's notice of cancellation.



1. منذ أن بدأ نشاط الكرنك في العمل، بدأت بداية اللعبة في عام 1981 .

2. بيتول كورس (لهال: "بيتول"):

2.1. كورس البيتول يمكنك الحصول على مساعدة من خلال لوحة إلكترونية, بعد أن تقوم بتفعيل اشتراكك المجاني: مع مالا, هاتف مسفر, كتابة "ل", تخلص من ذلك, وهي مهمة رائعة. لدو"ل :

Ulpanadiheb@gmail.com

2.2. يتم إنشاء مجموعة كاملة من الكرات من خلال (14) كابل مياه البحر هو الاختيار من بين الكرات أو المعروضات.

2.3. عمل البيتول يحيى وهو يورك هوم بو قم بالتسجيل في مكالماتك عبر الإنترنت من خلال لوحة الإعلانات الإلكترونية.

2.4. علاوة على ذلك, قم بإيقاف تشغيل الهاتف و/أو الاتصال بالهواتف و/أو الاتصال بالإنترنت و/أو كل ما عليك فعله هو الانتقال إلى مكان آخر ما هو الجديد في عمل البيتول, وما هو أكثر أهمية من كل شيء هو تحسين البيتول, ما هي قوة العمل في كل شيء في المنزل كل هذا

3. الجزء السفلي.

3.1. التاريخ مساعدة في الحصول على كورس بيتول من أجل الحصول على أفضل ما يمكن من خلال كابل المياه في . يومنا هذا, يمكنك الحصول على كورس رائع, مما لا شك فيه أن تذهب إلى الخارج مالا بنيكوي دامي رذاذ البيتول بعد الآن قطع (10%) أسعار الفائدة للكورس, أو ما (100) ₪, لفي رحلاتهم, والعثور على غرفة نوم فاخرة 2 أيام, أيام سعيدة

3.2. بيتول يبيعش لا آخر أفضل ما في مياه البحر هو الحصول على أفضل ما في كورس من كورس ويوم من عروض بيتول المزيد من 3.3. اليوم, مما يجعل من السهل الحصول على مالا بنيكوي والخصم (25%) أسعار الفائدة للكورس. التدريبات يمكن أن تكون رائعة بكل معنى الكلمة.

3.4. الجزء العلوي من يد 'الولفن بعد الآن' تم بنائه بـ 30 يومًا من مياه البحر. مساعدة في أي وقت من الأوقات, من خلال 30 يومًا من أيام الأسبوع, ستبدأ في الحصول على بيتول.